
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Komite for oppvekst 

Stad: Herøy rådhus, Formannskapssalen 

Dato: 06.09.2017 

Tid: 14:30 – 15:45 
 
 
Medlemer som møtte: 
Birgitte Sævik Pedersen Leder KRF 
Edel Kvalsund Goksøyr Medlem KRF 
Jan Arve Drabløs Medlem H 
Oddmund Voldsund Medlem H 
Rakel Anett Gjelseth Nestleder AP 
   
   
 
 
Forfall: 
Paul Johan Remøy MEDL FOLK/SP 
Jarle Digernes MEDL AP 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
Lilly-Arlen Larsen Jarle Digernes AP 

 
 
Andre: 
Grete Dalhaug Berg, leiar PPT 
Kommunalsjef oppvekst Sølvi Lillebø Remøy 
Hilde Hestås 
  
 
Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 
Edel Kvalsund Goksøyr og Rakel Anett Gjelseth 
 
Jan Arve Drabløs fekk permisjon kl. 15:30. 
 
Orienteringar: 
 
Hilde Hestås og Grete Dalhaug Berg informerte om spes.ped.bruken i barnehage og grunnskule. 
 
 



 
 
 
 
 
 

underskrifter 
 
 
Rakel Anett  Gjelseth                            Birgitte Sævik Pedersen                    Edel Kvalsund Goksøyr 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 21/17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 22/17 Protokoll frå førre møte 
PS 23/17 Delegerte saker 
PS 24/17 Referatsaker 
PS 25/17 Prosjekt 51408 - Einedalen skule - 

byggeprogram for gymsal / fleirbrukshall 
 



 
 Referatsaker 
RS 14/17 Spes.ped. barnehage og grunskule 
RS 15/17 Utsending av særutskrift frå 

slutthandsaming av trafikktryggingsplan. 
RS 16/17 Særutskrift F-sak 129/17:  

Byutviklingsprosjektet. Klatrepark i 
Fosnavågparken. 

 
 
 



PS 21/17 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 
 

PS 22/17 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
 
Protokoll frå førre møte låg føre. 
 
 

PS 23/17 DELEGERTE SAKER 

Møtebehandling: 
 
Ingen delegerte saker 
 
 

PS 24/17 REFERATSAKER 

Møtebehandling: 
 
Referatsaker frå avdelingane låg føre og vart tekne til vitande. 
 
 

PS 25/17 PROSJEKT 51408 - EINEDALEN SKULE - BYGGEPROGRAM FOR 
GYMSAL / FLEIRBRUKSHALL 

Møtebehandling: 
Eigedomsleiar Robert Myklebust møtte og orienterte. 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for oppvekst - 06.09.2017  
1. Kommunestyret godkjenner byggeprogrammet for fleirbrukshall 25x 45 m. ved 

Einedalen skule.  
 

2. Fleirbrukshallen vert lagt til tomta ved SFO.  
 



3. Kommunestyret ber rådmannen om å søke prosjektet innarbeida i budsjett- og 
økonomiplanen for 2018-2021. 
 

4. Plan- og byggenemnda får mandat til å gjennomføre prosjektet i samsvar med 
gjeldande reglement, føresett naudsynt finansiering.   

 
 

 

MØTET SLUTT! 


